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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Szétválasztják a családokat a kilakoltatások következtében? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Herczog László
szociális és munkaügyi miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Naponta lehet hallani a híreket arról, hogy a bankok a fizetni nem tudó devizahiteleseke t
gyermekeikkel együtt az utcára teszik, azaz kilakoltatják őket. Az utcára került családok egy
részét rokonok, ismer ősök vagy a családok átmeneti otthona fogadja be . De sajnos vannak
olyan kilakoltatott családok, akiket a rokonok ismer ősök sem tudnak befogadni és a családok
átmeneti otthona sem helyhiány miatt. Ennek következtében ezeket a családoka t
szétválasztják és a gyerekek állami gondozásba kerülnek . A gyerekeiket elveszt ő szülők pedig
a hajléktalanok népes táborát gyarapítják .

Ennek következtében kérdezem miniszter úrtól, hogy :

Mikor lesz elegendő hely a családok átmeneti otthonaiban annak érdekében, hogy a
családokat ne válasszák szét és a gyerekek ne kerüljenek állami gondozásba ?

Mit kíván tenni annak érdekében, hogy a fedél nélkül maradt családok a jövőben együtt
maradjanak?

Hány család szétválasztására került sor a kilakoltatások következtében ?

Mennyi azon gyermekek száma, akik a kilakoltatások miatt kerültek állami gondozásba ?

Várom válaszát.

Budapest, 2009 . augusztus 25 .

Erdős Norbert

országgyűlési képviselő
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